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  عنوان الرسالة او الاطروحة

انميكاويكيح وانخىاص  ىاصتمضافاخ محهيح ودراسح انخ مشىبايثىكسي انىقي وان –ذحضيز خهطح انثىني يىرثيه 

  الإنكرزوويحانعاسنيح  وذطثيقاذها 

  ملخص الرسالة او الاطروحة
  
 .انمضافاخ وتانمضافاخ ايثىكسي تانطزيقح انكيميائيح تذون مضافاخ -ذم ذحضيز خهطح انثىني يىرثيه   في هذي انذراسح  

محذدج  وتىسة وسويح اضُيفت  انعزاقي , قشىر انزوتيان ( )اسىد انكارتىن , قشىر انثيض , طيه انثىرىوايدمثم 

اخرض انجشء الاول مىها في  ,رئيسييه يهئذضمىد هذي انذراسح جش .( ونجميع انمضافاخ 5%,10%,20%,30%)

اما انجشء . انمطاوعح, معامم يىوك(–مثم )الاجهاد   انخىاص انميكاويكيح دراسح ذأثيز اضافح انحشىاخ في تعض انخىاص

انسعح )انثاوي فقذ اخرض في دراسح انخىاص انعاسنيح عه طزيق دراسح ذأثيز اضافح انحشىاخ في تعض انعىامم مثم 

و ذمد انذراسح ضمه ذأثيز كم مه انرزدد ضمه انمذي  , (وثاتد انعشل وساويح انفقذ وفقذ انعاسل وانرىطيهيح انمرىاوتح

(1MHZ-100HZ) انً  غزفحدرجح حزارج ان مهو درجح انحزارج وانري ذرزاوح  ,غزفحتثثىخ درجح حزارج انC°011  
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Title of thesis     

 Preparation mix polyurethane - epoxy pure And tinged with local additives ,And 

study some of Physical Properties And It's Electronics Applications 

 

Abstract of thesis 

          In this study is prepared mixture polyurethane - epoxy by chemical method with 

and without additive. The additives such as (carbon black, egg shell , Iraqi bntonite clay , 

shrimp shell) have been added with weight ratio of (5%,10%,20%,30%) for all the 

additives . The study consists  of two main parts, The first part is concerned with 

studying the effect of adding filler on the mechanical properties such as (stress, strain, 

and young's modulus ). The second part is specialized to study the effect of adding fillers 

on the dielectric properties  such as (capacitance , dielectric constant , loss angle , loss 

dielectric and a.c connectivity) as a function of frequency at range (100HZ_1MHZ) at 

room temperature ,and temperature from room temperature to 100 C° at constant 

frequency 1 KHZ. 


